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    #3סיכום לישיבת ועד מðהל מס'  

 
 בצורה היברידית במשרד יו"ר האגודה  27/3/2022הישיבה התקיימה בתאריך  

 00:00זמן סיום:   20:15זמן התחלה: 

 

 ðוכחים:

 בר שומרט -חברי הועד המðהל: סלעית בהלקר, ליאור שרון, מוחמד שאהין, עידו שגן, רות הררי וצבי

 אימאן סלימאן  –מזכ"ל המועצה מזכירות המועצה: 

 שיר צדוק רמ"ד כספים אורי רגב  –הðהלת האגודה: יו"ר האגודה 
 יותם עפרוðי  –ועדת ביקורת: יו"ר ועדת ביקורת 

 צופים (חברי מועצה): עומרי עובדיה 

 

 

 

 

 סדר יום: 

 עדכוðים   .1

 יוקר המחיה  .2

 כספים  .3

 המðהל העוזב בדצמבר. על בסיס מצגת שהוצגה לו.  -סקירה קצרה של תקציב האגודה ◌
 מעבר על מקורות תקציביים לא מðוצלים שעל בסיסם יאושרו הðושאים הבאים.  ◌
 תיקון טעות סופר שðרשמה באישור הו.המðהל היוצא  -בðק שעות שיפוץ פוזיטיב ◌
 לא להצבעה  -עדכון בðוגע לתכðית אדריכלית שיפוץ פוזיטיב ◌
 צבעהלא לה -עדכון בðוגע לשיðויים צפויים בתקציב תרבות  ◌
 בקשה תקציבית להקמת חדרי ישיבות  ◌
 ðושאים חסויים  ◌

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 

 הנושאים  פירוט

 
 שיר צדוק יו״ר האגודה:  –העדכוðים 

 גיוס תרומות.  -
 תחילת עבודה על "החציון", תוך מתן דגש על עבודה משותפת. -

 
 

 

 הðושא: הצטרפות והובלת מחאת יוקר המחייה 

  :רקע

יוקר המחייה הפכה לðושא מרכזי ובוער בחייהם של רוב תושבי ותושבות ישראל. תהליכי  בשðים האחרוðות סוגיית  

ובסיסיות, כגון   ההתייקרות במדיðה מובילים למצב בו אðשים מתקשים להתמודד עם תשלומים ועלויות שוðות 

של   האוהלים  מחאת  מאז  וחשבוðות.  בסיסי  מזון  במצב    2011דיור,  שעסקו  מחאות  עשרות  וðפלו  ובקושי קמו 

להתקיים ובשבועות האחרוðים הðושא עלה לכותרות עוד הפעם. בחודשים האחרוðים השיח סביב יוקר המחייה 

התעורר ברשתות, תוך קריאה לתאגידים ורשתות השיווק להוריד ולא להעלות מחירים. יוקר מחייה זה משפיע על 

 בי העיר.כולðו וגם ספציפית על הסטודðטים והסטודðטיות בבאר שבע ועל תוש

סטודðטים וסטודðטיות בבן גוריון, רואים צורך בלקיחת המציאות בידיים והפיכתה   20,000  -אðחðו, כגוף המייצג כ  

לטובה יותר: לא רק עבורðו, אלא למען הציבור ככלל. יש לðו תפקיד משמעותי במאבק למען שיפור חיי היום יום 

ודה ולמועצה לפעול, בהתאם לשטח ולאופן אותו ðראה לðכון, של תושבי ותושבות הארץ והðגב. אðחðו קוראים לאג

 למען שיðוי המצב ושיפור יוקר המחייה בעיר באר שבע.

 

 חומרים ðוספים ðיתן למצוא בðספחים

 

 :דיון בוועדה

 הðושא הוצג בדיון בקווים דומים להצעת החלטה שðמצאת בðספחים.  -
המðהל הקודם בעקבות המלחמה באוקראיðה ועלתה  הועלה כי הðושא לא עלה להצבעה כפי שסוכם בועד   -

 השאלה האם להעלות אותו להצבעה או מה לעשות בðוגע לðושא  
 הוחלט כי יש להעביר את הדיון וההחלטות בðושא לועדת מעורבות   -

 

 

הצטרפות והובלת  הðושא: 

 מחאת יוקר המחייה 

 

 

הועד המðהל מעביר את "מאבק יוקר    ðוסח ההצעה:

 של ועדת מעורבות  המחיה" לסדר היום

 ð0מðע: 0קולות ðגד:  : פה אחד. קולות בעד
ðכח חבר ועדת ביקורת   דין ההצבעה: אושרה 

 ☒בהצבעה:  

 ☐ðושא חסוי: 



 

 

 הערה:   
 

 הצעת החלטה: בðק שעות שיפוץ פוזיטיב 

  

 מטרת ההצעה: 

בתיקון של הצעה שעלתה בו.המðהל  מדובר    – הקצאת בðק שעות ייעודי לטובת משימות העוסקות בשיפוץ הסטודיו  

הקודם בה ðרשם בשגגה שמעבירים את הכסף מבðק השעות לסעיף משכורת מðהלת. מעבר כזה כזכור כלל לא דורש 

 את אישור הוועדה.  

  

 רקע: 

 שעות חודשיות.    140מðהלת סטודיו פוזיטיב עומדת כיום על תקן של 

כ בחודשים האחרוðים יצאðו למהלך מקיף של תכðון   על   800-שיפוץ הסטודיו, בעלות של  אלף ₪, המבוססת הן 

תקציב אגודה והן על כספי תרומות (אם כי גם במידה ולא יימצא תורם אðו ערוכים למימון הפרויקט באופן מלא).  

תיאום פגישות בðושא עם    –כפועל יוצא של המהלך, התווספו משימות רבות למðהלת, אשר חורגות מהתקן הרגיל  

 ðים באוðיברסיטה ומחוצה לה, התעסקות בירוקרטית וטכðית, איפיון הסטודיו ואופי השיפוץ בו וכ'ו.  גורמים שו

היות ומדובר במשימות ðקודתיות שצפויות להסתיים במהלך השðה הקרובה או זו שאחריה, אין אðו רואים לðכון 

יומן בעת גיוסה של ירין, יש צורך להגדיל את התקן כולו. במקביל, היות ואלו משימות אשר לא הייðו מודעים לק

אמיתי לתקצב אותן, משום שירין מגיעה לחריגות כמעט קבועות מהתקן שלה בכל חודש מאז החל מהלך השיפוץ.  

כמו כן, הצורך בבðק שעות ולא בתוספת לתקן יסייע לðו לשמור על גמישות, היות ויכול להיות שחלק מהמשימות  

 תבצע סגðית המðהלת אðה שפירא.  

שעות, אך עדיין ירין מגיעה לחריגות עקב הצטברות   10-ציין שלפðי חודשיים הועלה התקן של מðהלת הסטודיו בא

משימות שוטפות של ðיהולו היומיומי של הסטודיו. כמו כן, חשוב לציין את מסירותה ורמתה המקצועית הגבוהה 

ירין החל מיומה הראשון בתפקיד   יוצאים מן הכלל של הסטודיו בחודש    תכוðות אלו מתבטאות בביצועים  –של 

האחרון, עם מכירה גבוהה של כרטיסיות ואימוðים מלאים כמעט לכל אורך השבוע. עובדה זו חשובה על כדי להבין 

 שאין מדובר על ðיצול זמן לא ðכון שלה, אלא בהצטברות עומס אמיתי הðובע מפרויקט חריג בהיקפו עבור תקן זה. 

  

  

 תוכן ההצעה:  

שעות חודשיות שמטרתו היחידה היא טיפול במשימות הקשורות   15-הקצאת בðק שעות ייעודי של כ .1

לפרויקט השיפוץ. זאת ע"ב סעיף תקציבי 'ביטוח' של הסטודיו, בו הצלחðו להשיג השðה חסכון  

 משמעותי, ולכן צפויות בו יתרות.  

 ₪.   ₪7,740. סה"כ ההעברה  645מקסימום הוצאה חודשית עומדת על  

 

 

בðק שעות שיפוץ  הðושא: 

 פוזיטיב 

 

 

הועד המðהל מאשר את ההצעה בðושא    ðוסח ההצעה:

 בðק שיפוץ שעות פוזיטיב 

 ð0מðע: 0קולות ðגד:  : פה אחד. קולות בעד



 

 

ðכח חבר ועדת ביקורת   דין ההצבעה: אושרה 

 ☒בהצבעה:  

 ☐ðושא חסוי: 

 הערה:   
 

 

 הצעת החלטה: הקמת חדרי ישיבות באגודה  

 

 רקע: 

מאז הקורוðה והמעבר לזום הצורך בחדרי ישיבות היברידיים גדל בכל העולם. צורך זה לא פסח גם על האגודה ולא 

יו"ר ומזכ"ל.    –עושה רושם שישתðה גם כאשר תדעך המגיפה. כיום הישיבות הגדולות מתקיימות בשðי חדרי ישיבות  

צב מאוד לא טוב לחדר ישיבות איכותי שישמש עובדים, בðוסף אðו מציעים לשדרג את חדר מעורבות שהיום הוא במ

 תאים ואירגוðים.  

 מצב היום:  

   -חדר יו"ר

 מצלמה ומיקרופון באיכות מזעזעת ובמיקום בעייתי   ●

 מסך טלוויזיה גדול ותקין אך במיקום בעייתי   ●

 קיימת בעיית התחברות במידה ומשתמש חיצוðי רוצה לקיים ישיבה   ●

 כיסאות תקיðים   ●

  

   - מזכ"לחדר 

 מצלמה ומיקרופון באיכות מזעזעת ובמיקום בעייתי   ●

 מסך טלוויזיה תקין אך קטן   ●

 כיסאות תקיðים   ●

  

  

   -חדר מעורבות

 אין התקðים דיגיטליים   ●

 כיסאות במצב בעייתי   ●

ðידרש השלמה של קיר הגבס ושיפור התאורה או לחילופין מציאת פתרון למðיעת הפרעות מהחדר   ●

 כמחסן תפעול.  הצמוד שמשמש 

  

   -התקיים סיור עם חברה אשר מתמחה בעðיין שהציעה את השיðויים הבאים 

 התקðה של מערכת משוכללת הכוללת מיקרופון+ מצלמה+ רמקולים בכל חדר   ●

 התקðת מסכים חדשים בחדר מעורבות ומזכ"ל   ●

 שיðוי מיקום מסך יו"ר   ●

 שכל אחד יוכל לתפעל את החדר   התקðת מחשבים ייעודי םעם משתמש זום ייעודי בכל חדר כך ●



 

 

  

 סה"כ התוספת הðדרשת ואישור ומקור תקציבי: 

אלף ₪ עבור התקðת הציוד האלקטרוðי הðדרש. ייתכן ויהיו שאריות של כמה אלפי ₪ שיופðו   40-כ ●

 לרכש כיסאות ולשיפוץ החדר. 

   -כלומר ●

 רכש כיסאות כרגע לא מתוקצב  ○

 הגבהת קיר, תוספת תאורה ואקוסטיקה כרגע לא מתוקצב   -שיðויים ðדרשים בחדר מעורבות ○

 

 

 

הקמת חדרי ישיבות הðושא: 

 באגודה 

 

 

אלף שקלים    26הועד המðהל מאשר עד  ðוסח ההצעה:

לטובת חדרי ישיבות היברידיות בחדר מזכ"לית וחדר  

 יו"ר על בסיס העברת היתרות שהוצגו 

בðוסף הועד המðהל מðחה את הסיור להביא הצעת  

הכשרת חדר מעורבות והðושא יעלה בועדת  מחיר ל 

 תפעול 

 

 ð0מðע: 0קולות ðגד:  : פה אחד. קולות בעד
ðכח חבר ועדת ביקורת   דין ההצבעה: אושרה 

 ☒בהצבעה:  

 ☐ðושא חסוי: 

הערה: ההצעה עברה שיðויים בעקבות הדיון שðעשה תוך מטרה לערוך את השיðויים   
 פיזביליות וייתכðות של השיðויים בחדר מעורבות בצורה הדרגתית תוך ווידוא  

 

 
 

 בברכה,                                                                           

 בר מ. שומרט  -צבי

   2022יו"ר הועד המðהל 

 

 

 

 

 

 

 ðספחים 

 

 הצעת ההחלטה בðושא יוקר המחיה 



 

 

 
 


